
Zápis z pracovní porady obecního zastupitelstva v Kališti ze dne 28.3.2007. 

Pracovní poradu obecního zastupitelstva zahájil v 19,00 hod.starosta. Přítomni jsou 
všichni zastupitelé a jako host statutární zástupkyně ZŠ pí Uhrinová. Jako ověřovatele 
dnešního zápisu určuje starosta Lojdu Jaroslava. 

Se zápisem z minulé porady seznamuje místostarosta Jindřich Kučera. Připomínky 
k zápisu nejsou, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Statutární zástupkyně školy podává zprávu o provozu školy a mateřské školky. 
V příštím školním roce se jeví úbytek žáků, provoz však není ohrožen, nebude nutno žádat o 
výjimku.Předpokládá se, že by se mohla otevřít jedna specielní třída pro postižené děti. 

Zpráva starosty: 
Stavební úřad v Batelově dává na vědomí přerušení řízení a znovu zahájení 
ohledně stavby verandy p.Duby, která byla provedena bez stavebního povolení. 

- Starosta seznamuje s odpovědí na žádost p.Procházky ohledně přeložky vodoměru 
na svůj pozemek. 

- Policie ČR oznamuje, že odkládá přestupek rozbití oken v kulturním domě, neboť 
nezjistila pachatele. 
St.úřad v Batelově dává na vědomí, že stavební povolení na stavbu rybníka 
p.Hromady nabylo právní moci. 

- Odbor les.a vod.hospodářství žádá o vyvěšení předběžného přehledu o nakládání 
s vodami v povodí Vltavy. 
Starosta seznamuje se žádostí o dotaci na opravu kanalizač.potrubí v křižovatce, 
kterou adresoval na radu kraje Vysočina. 

- Došla pozvánka na sněm Svazu měst a obcí, který se bude konat v Hradci Králové. 
- Došla faktura za dvě uniformy pro hasiče, které dle předchozího schválení OZ 

proplatíme. 
- Bylo podáno oznámení na SÚS Jihlava a odbor dopravy v Jihlavě, že budeme 

opravovat kanalizaci v křižovatce Horní Dubenky-Býkovec-Klatovec. 

V diskuzi se zastupitelé zabývali hl.provozem školy a předpokládanou opravou 
kanalizace v křižovatce. 

Závěrem porady poděkoval starosta všem za účast a poradu ukončil. 


